
Referat fra bestyrelsesmøde på Nysumbanen lørdag den 8.maj 2011 

 

Tilstede var : Egon Jacobsen, Esben Staudt, Michael B.Nielsen, Frands Waldeck, 

Claus Østedgaard, Mike Sørensen og Jørgen Ring(Ordstyrer). 

Afbud fra : Morten Schnack. 

 

Punkt 1 : Godkendelse af referat. 

Ingen ændringer til dette. 

Punkt 2 : Jørgens hjemmeside. 

Der vil fremover være mere information, til medlemmerne, om kørerforeningens 

arbejde på denne hjemmeside. 

Punkt 3 : Anmeldelsesgebyrer sæson 2012. 

Punkt 4: Kontingent til RCD 2012. 

Punkt 3 og 4 er slået sammen. 

Disse punkter vil blive drøftet af koordineringsgruppen og kørerforeningen i løbet af 

sæson 2011. Når der er status på sponsorer til sæson 2012, bliver det meldt ud hvad 

prisen bliver i sæson 2012. 

Punkt 5: Køb af TV rettigheder. 

Kørerforeningen og koordineringsgruppen vil undersøge mulighederne/regler for, 

om retten til disse kan erhverves. 

Punkt 6: Status på TV sæson 2011 

Der vil, som bekendt, komme TV dækning på 4 løb hhv. Løvelbanen, Ørnedalsbanen, 

Nisseringen og Nysumbanen. Udsendelserne vil være 4 stk. af ca. 28 minutters 

varighed og 1 sammendrag på ca 1 time. Produktionen af disse er JAPP-produktion 

ansvarlig for. 



Koordineringsgruppen (Daniel, Nisseringen og Kurt, Ørnedalen og Per, Løvel og 

Henrik, Nysum - Egon og Mike fra kørerforeningen) og kørerforeningen vil efter 

hvert løb, med TV-dækning, evaluere optagelserne og dermed forbedre kvaliteten 

løbende, så salgsmaterialet er i orden til sæson 2012.  

Punkt 7 Arbejde internt i bestyrelsen 

Kørerforeningen har aftalt, at der vil blive mere information til medlemmerne og, at 

alle arbejder lige og mod ét fælles mål, da der tidligere i foreningen har været 

arbejdet i for mange forskellige retninger. 

Punkt 8. Evt. og dato for næste møde 

Dette punkt blev pga. møde med kørerforeningens medlemmer gemt til næste gang, 

men vi vil forsøge et møde hurtigst muligt efter DM2 løbet i Løvel. 

 

 

Mike. 

 

 

 

 

 

 


